



Bestyrelses Møde 12/6-2023 kl.19

Deltagere: Torben Kjær, Christoph Clausen, Kjeld Jepsen, Jens Kjær, Bo Tonnesen, Hans Tonnesen, John Jürgensen, Jelle Zwanenburg, Heine Jürgensen

1. Godkendelse af referat

- OK

2. Meddelelser

- Formand
 - Heine og Torben tager til møde omkring Lakse udsætning i Esbjerg, i forbindelse med at Ribe å ikke el-fisker længere, og der skal fiskes moderfisk i Vidå, Bredå m.m.
 - Der deltages i møde med Vadehavet, hvor problematikker m.m. kan drøftes sammen med andre deltagende interessenter.
- VPU
 - Der er aftalt et møde med Tønder kommune, hvor lodsejer udfordringer drøftes omkring Sønderå med henblik på sandfang, manglende vedligehold af vandløb m.m.
 - Der er aftalt møde med Aabenraa kommune ved Sønderå oppe ved stade. Vandløb skal opmåles hvor vi har indstillet til et gydestryg.
- Kasserer
 - Afbud

3. Projekt staling

- Der er fremsendt materiale fra "projekt beskyt stallingen"

4. Vandleje

- Surbæk stykket er lejet, Der mangler de sidste lodsejere ved Alslev.

5. Shelter (BT, HT)

- Vi afventer de sidste godkendelser ved myndighederne.

6. EVT

- Næste møde 31/7 – kl. 18:00